
Zápis z výborové schůze MO ČRS Strakonice

8.1.2007

 

1)      Prezence

a)      Přítomni          : Jungvirt, Novotný, Šmat, Gracík, Šobr, Hnilička, Mareš, 
Metelec, Petráš, Feistmantl, Erhart(DK)

b)      Omluveni        : Paul

2)      Došlá pošta

a)      Zápis ze zasedání JčÚS ČB

b)      Usnesení Republikového sněmu ČRS.

c)      Usnesení z územní konference

d)     Odpověď z Obce Miloňovice ohledně možného prodeje poloviny rybníka Škornička. Obecní 
zastupitelstvo se rozhodlo neprodat. Výbor rozhodl dále o získání této vodní plochy neusilovat.

e)      Došel z JčÚS ČB k vyplnění Dotazník o všem možném(statistika členů-ženy, ZTP, mládež, 
dotace, produkce rybích násad…).

f)       Petice proti kormoránům.

g)      Rozhodnutí o přerušení řízení k žádosti společnosti JIRKAL.

h)      Vezírek.

i)        Metodické uvedení pro správný postup při volbách, usnášeníschopnost a podobně.

j)        Upomínka na zaplacení pojistného. Zajistí Mareš.

k)      Nad rámec běžných úhrad ryb při prověrkách nám JčÚS ČB proplatil vysazení kapra nad 
zarybňovací plán v hodnotě 113 100 Kč.

l)        Nabídka počítačových programů.

m)    Krajské programy podpory mládeže a sportu.

3)      Nesplněné úkoly

4)      Projednáno

a)      Auto je opraveno za 54 460 Kč.

b)      Práce na stavbě Střely 2 probíhají. Stavební dozor dělá Paul. Zbývá uzavřít smlouvu.

c)      Mačická přehrada. Pověření k lovu jsou už v prodeji, lov probíhá. Je zapotřebí zajistit 
označení revíru a zajistit úklid břehů. Přehrada nebyla slovena. Jednání o dořešení problematiky 
úhrady stávající obsádky probíhají.



d)     Rybník a pozemky ve Smiradicích zakoupeny. Smlouvy jsou na katastrálním úřadě.

e)      Výbor se zabýval rozpočtem místní organizace na rok 2007.

f)       Výbor souhlasil s výdejem územní mimopstruhové povolenky zdarma pro naše členy za 
práce pro organizaci bez nároku na odměnu(Maroušek, Maroušek, Maroušek, Tupý, Seknička st., 
Petráš, Fenigbauer P., Lemberger).

g)      Výbor projednal přípravu plánu práce na rok 2007.

h)      Výbor se zabýval závadami zjištěnými při kontrolách úlovkových listů. Vzhledem 
k závažnosti přestupků výbor rozhodl předat případy k řešení dozorčí komisi po 15.lednu 2007.

i)        Pozemek pod rybníkem v Kalenicích prodala majitelka Vopalecká mysliveckému sdružení 
Háj Volenice(bohužel ne nám).

j)        Výbor se zabýval možností řešení pozemků pod Starou řekou v Sudoměři.

5)      Příští výbor  5.2.2007 od 17 hod na sádkách.

 

Zapsal Gracík

Schválil Jungvirt


